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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
naleving van het coupeerverbod door
de paardensector en dierenwelzijn op
hengstenkeuringen. (Ingezonden
24 februari 2010)

1
Bent u op de hoogte van de
uitkomsten van de Centrale
Trekpaardenhengstenkeuring van
2 februari jl., waarbij alle hengsten
die een prijs in de wacht hebben
gesleept of andere resultaten hebben
geboekt, gecoupeerd waren aan hun
staart?

2
Wat vindt u ervan dat er kennelijk met
gecoupeerde paarden kan worden
deelgenomen aan Nederlandse
keuringen en dat met deze paarden
zelfs prijzen gewonnen kunnen
worden, terwijl het couperen van
paarden verboden is in Nederland?

3
Hoe oordeelt u over de opstelling van
de sector, die zich op papier
distantieert van het couperen van
paardenstaarten, maar in de praktijk
gecoupeerde paarden laat winnen op
hengstenkeuringen?

4
Kunt u toelichten welke handelingen
zoal voorafgaand aan het uitbrengen
van hengsten op keuringen
plaatsvinden en welke regels daarbij
gelden voor het welzijn van de

paarden? Op welke wijze wordt
hierop gecontroleerd? Acht u deze
controle afdoende? Zo ja, kunt u dit
toelichten?

5
Kunt u uiteenzetten of er een
minimumleeftijd wordt gehanteerd
voor het uitbrengen van hengsten op
een keuring en de voorbereidingen
daarop? Zo ja, welke leeftijdsgrenzen
worden gehanteerd en hoe worden
deze gehandhaafd? Zo nee, waarom
niet?

6
Wat is uw algemene oordeel over het
dierenwelzijn rond (de voorbereiding
op) hengstenkeuringen? Bent u van
mening dat het welzijn van paarden
er voldoende is geborgd? Zo ja, kunt
u toelichten waarop u uw mening
baseert? Zo nee, welke maatregelen
gaat u treffen om het welzijn van
hengsten te garanderen?
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